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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit költött a kórházak karbantartására a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány második hulláma rendkívüli nyomás alá helyezte az egészségügyi rendszert. 
A kormányzati megnyilatkozásokból folyamatosan azt hallhatjuk, hogy felkészültek a helyzet 
kezelésére.

Ennek kapcsán a következőket kérdezem Miniszter úrtól:

1. Mekkora összeget költöttek a hazai kórházak épületeinek karbantartására (az intézmények 
folyamatos, zavartalan, biztonságos üzemeltetését szolgáló javítási-karbantartási tevékenységre, 
ideértve a tervszerű megelőző karbantartást, a hosszabb időszakonként, de rendszeresen visszatérő 
nagyjavítást) és a kórházi gép-, műszer-, járműkarbantartásra (a meglévő gépek, gépi és 
technológiai berendezések, orvosi gépek-műszerek, felszerelési tárgyak, műszerek, járművek 
folyamatos, zavartalan, biztonságos üzemeltetését szolgáló karbantartási, javítási, állagmegóvási 
munkákra) 2019-ben és 2020. I-X. hónapban? Kérem, hogy az épület-karbantartásra és a kórházi 
gép-, műszer-, járműkarbantartásra fordított összeget külön-külön, évenkénti összesítésben adja 
meg.

2. Az eredetileg tervezett összeghez képest megnövelték-e a kórházi épületek karbantartására és a 
kórházi gép-, műszer-, járműkarbantartásra fordítható összeget a koronavírus-járvány időszakában 
(2020 márciusát követően)? Ha igen, mekkora ez a növekmény? Kérem, hogy az épület-
karbantartás és a kórházi gép-, műszer-, járműkarbantartás növekményét külön-külön adja meg.

3. Tartottak-e a kórházakban az épületek állagát érintő (így különösen a villamosenergia-, a víz-, a 
gáz-, a hőellátás vezetékeinek, berendezéseinek és a szellőzőberendezéseknek az állapotát felmérő) 



általános állapot-felülvizsgálatot a járvány első hulláma idején, illetve az azóta eltelt időszakban?

4. Milyen gyakori a kórházi épületek érintésvédelmi és gépészeti ellenőrzése?

5. Felmérték-e a kórházakban a belső keringtetésű légkondicionáló berendezések arányát? Előírtak-
e a járvány idejére külön szabályozást ezek használatára?
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